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Abstract (en)
[origin: DE4115234C1] A plant for incerating explosive substances has an incineration reactor (1) and a conveyor device (11) with a plurality
of incineration trays (16) which travels, preferably circulates, inside and outside the reactor. The incineration trays (16) are charged outside the
incineration reactor (1) with the explosive substances to be burned, conveyed into the reactor to an ignition device (burner (22)) for igniting the
explosive substances and conveyed further inside the reactor, together with the explosive substances being burned, and finally emerge from the
reactor when combustion is complete. The emission from the incineration of explosive substances can be substantially reduced under conditions of
complete personal safety by installing the incineration reactor (1) inside a shatterproof, explosion-proof tunnel (2).

Abstract (fr)
Une installation d'incinération de matières explosives comprend un réacteur d'incinération (1) et un dispositif convoyeur (11) ayant une pluralité de
supports d'incinération (16) qui circulent, de préférence en sens giratoire, à l'intérieur et à l'extérieur du réacteur. Les supports d'incinération (16)
sont chargés à l'extérieur du réacteur d'incinération (1) avec les matières explosives à incinérer, puis sont transportés à l'intérieur du réacteur jusqu'à
un dispositif de mise à feu (brûleur (22)) des matières explosives, puis continuent à transporter les matières explosives en combustion à l'intérieur
du réacteur jusqu'à ce qu'elles soient entièrement consumées et quittent à nouveau le réacteur. Afin d'améliorer considérablement la réduction
d'émissions pendant l'incinération de matières explosives, tout en maintenant un haut niveau de sécurité du personnel, le réacteur d'incinération (1)
est disposé à l'intérieur d'un tunnel (2) à l'épreuve des éclats et des explosions.
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